
Suwałki. Ulica Buczka już otwarta

W piątek, 7 listopada 2014r., odbyło się symboliczne przekazanie do użytkowania zmodernizowanej ulicy Buczka.
Inwestycja warta 7,8 mln zł była dofinansowana pieniędzmi z Unii Europejskiej. Czesław Renkiewicz, Prezydent Suwałk, w
trakcie otwarcia drogi podziękował radnym Sejmiku Województwa Podlaskiego za wsparcie tej inwestycji.

- Dziękuję Panu Cezaremu Cieślukowskiemu, Maciejowi Gajewskiemu i Waldemarowi
Kwaterskiemu. Dzięki tej współpracy z radnymi Sejmiu Województwa Podlaskiego
udało się nam skutecznie pozyskać pieniądze z Unii Europejskiej na tę inwestycję –
powiedział Czesław Renkiewicz, Prezydent Suwałk – Dziękuję również wykonawcy, że
inwestycję wykonał w terminie i bez większych utrudnień w ruchu – dodał Prezydent
Suwałk.
 
Ulica Buczka powstała w ramach projektu: Przebudowa układu komunikacyjnego w
ciągu drogi wojewódzkiej nr 655 w Suwałkach – II etap
 
Zakres projektu: Projekt polegał na realizacji trzech zadań:
 zadanie I – Przebudowa ulicy Buczka w ciągu drogi wojewódzkiej nr 655 od ulicy XXX-
lecia PRL do ulicy Leśnej w Suwałkach (długość 1,535 km),
 zadanie II – Przebudowa skrzyżowania ulic: Kościuszki – Dwernickiego – Sikorskiego w
Suwałkach w ciągu drogi wojewódzkiej nr 655,
 zadanie III – Rozbudowa ulicy Reja od ulicy Kowalskiego do ulicy A. Krajowej w
Suwałkach w ciągu drogi wojewódzkiej nr 655 (długość 0,435 km).
 
Całkowita wartość projektu: 14 181 370,68 PLN
 
Źródła dofinansowania:   – Europejski Fundusz Rozwoju Regionalnego
 
– środki własne miasta
 
Wartość dofinansowania: 12 759 469,79 PLN

Źródło: http://um.suwalki.pl/ulica-buczka-juz-otwarta/

http://um.suwalki.pl/ulica-buczka-juz-otwarta/
https://twitter.com/wojpodlaskie
https://www.facebook.com/wojpodlaskie/
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